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Geachte leden van  de Raad  en co l lege van B&W,  

  

Hierb i j  wi l  de Rekenkamercommiss ie W est land (RKC) u in fo rmeren  over  de voortgang van het   

onderzoeksprogramma 2019.   

 

In  de eers te he l f t  van d i t  jaar  heef t  de RKC het  Vervo lgonderzoek ( fo l low -up) naar v i j f  rekenka-

meronderzoeken en het  onderzoek naar de in format iebevei l ig ing a fgerond.  In  de RKC-vergader ing 

van 19 jun i  2019 is  besproken welk  onderzoek in  de komende per iode  wordt  opgepakt .  Aan de 

orde waren de reste rende onderzoeken u i t  het  onderzoeksprogramma 2019,  namel i jk  de onde r-

zoeken Kwal i te i t  Dienstver len ing en Part ic ipat iebele id  /  Burger in i t ia t ie f .  In  het  kader van beide  

onderzoeken is  door de RKC vooronderzoek gedaa n en is  gesproken met  de por te feu i l lehouders 

en ambte l i jke organisat ie .   

 

Onderzoek Kwali te i t  Dienstverlening  

Met bet rekk ing to t  he t  onderzoek Kwal i te i t  D iens tver len ing  is  bes loten om de invalshoek en a fba-

kening van d i t  onderzoek nog nader te  bepalen.  Ui t  onze verkenning is  gebleken dat  het  gemee n-

te l i jk  be le id  verouderd  is  (hetgeen een bele ids evaluat ie  wein ig  z invol  maakt) ,  maar ook dat  er  

momenteel  gemeentebreed veel  act i v i te i ten p laatsvinden op he t  gebied van d ienstver len ing.  E n-

ke le jaren geleden is  met  de decentra l isat ies  in  het  soc iaa l  domein ingezet  op  een n ieuwe,  meer  

in tegra lere d ienstver len ing.  Een andere ontwikkel ing waar nu  aan wordt  gewerkt ,  is  de  aanstaa n-

de in tegra le omgevingsvergunning in  het  fys ieke domein.  Voorts  spelen  d iverse d ig i ta l iser ing s-

ontwikkel ingen,  a lsmede k lantonderzoeken.  Daarom laat  de RKC zich nog  eens nader voor l ichten  

wat  momenteel  speel t  om op bas is  daarvan een goede keuze kunnen maken voor  de invu l l ing van 

d i t  onderzoek naar de kwal i te i t  van d ienstver len ing.  Op d i t  onderzoek zu l len  wi j  na het  zomerre-

ces nog nader b i j  u  terugkomen.   

 

Onderzoek Part ic ipat iebeleid /  Burgerin i t ia t ief  

Ten aanzien  van het  onderzoek Part ic ipat iebele id  /  Burger in i t ia t ie f  z i jn  wi j  to t  de conc lus ie  gek o-

men dat  het  nu te  prematuur is  om d i t  onderzoek te  s tar ten.  De huid ige inspraakverordening s tamt 

u i t  2004.  Aangezien  deze verordening verouderd  is ,  wordt  er  op d i t  moment  hard gewerkt  aan  een 

n ieuwe verordening.   
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Uw raad heef t  b i j  mot ie  het  co l lege verzoch t  om voor het  e ind van d i t  jaa r  met  een n ieuwe vero r -

dening te  komen en n ie t  te  wachten op  de n ieuwe Omgevingswet ,  d ie  in  2021 van k racht  wordt .  

Van wethouder Gard ien van Ruimte l i jke Ordening hebben wi j  ve rnomen dat  er  in  het  na jaar  een  

raadswerkgroep  wordt  ingeste ld  waarb i j  de raad in  de gelegenheid wordt  geste ld  kaders  aan te  

geven.  De RKC is  van mening dat  het  nu  eers t  aan de Raad is  om tot  een n ieuwe verordening te  

komen.  Vervo lgens za l  het  n ieuwe bele id  eers t  nog geïmplementeerd  moeten worden a lvorens he t  

z in  heef t  om onderzoek  te  doen naar het  par t ic ipat iebele id .  Di t  onderzoek wordt  derhalve  n ie t  in  

2019 u i tgevoerd.  Di t  onderzoek wordt  wel  geplaa ts t  op onze gros l i js t  van onderzoeksonderwe r -

pen,  om mogel i jk  op een  la ter  moment  u i t  te  voeren.  

 

Hopende u vo ldoende te  hebben geïnformeerd.  

 

Hoogachtend,  

 

 

 

F.C.  Buruma  

Voorzi t ter  Rekenkamercommiss ie W est land  


